
Protokoll (1/2025) från styrelsemöte i BRF Vi den 21 januari, 2025 

Närvarande: Hans Norrgren (ordf.), Karin von Wachenfeldt, Anders Jägryd, samt 

Håkan Joelsson 

§ 1  Förklarade ordföranden mötet öppnat. 

§ 2  Godkändes dagordningen. 

§ 3  Valdes Hans Norrgren och Karin von Wachenfeldt att justera protokollet.  

§ 4  Godkändes föregående mötesprotokoll. 

§ 5  Noterades att aktuell kassabehållning uppgår till 702 032 kr. Skattades att 2024 

kommer att stänga med ett resultat strax över budget. 

§ 6 Beslutades att acceptera offert från Ferrum Konstsmide ang. skärmtak till 

hobbyrummet, med installation under våren. 

Noterades att klotter och glasristningar är polisanmälda. 

Tillkännagavs att Telia sagt upp abonnemanget till porttelefonerna. Beslutades 

att köpa motsvarande tjänst från porttelefonleverantören SafeTeam vilket 

kommer att sänka driftskostnaden. 

Godkändes Voigts önskemål att ta upp dörrhål med förbehåll att arbetet utförs 

enligt den byggnadstekniska rekommendationen som föreligger (se bilaga) och 

att relationshandlingar inlämnas till styrelsen. 

Bifölls kommunens förfrågan om lägenhetsanpassning för att installera 

toaletthjälpmedel hos Keflay. 

Presenterades offert från Grundel ang. eftermontering av 3-glaslösning i 

fönster, men denna bedömdes inte vara lönsam. 

Noterades att styrelsen tagit ett per capsulam-beslut att godkänna Selma 

Stafhedes andrahandsuthyrning till Anton Bengtsson 15/1-15/8. 

§ 7 Inga övriga frågor noterades. 

§ 8  Beslutades att nästa styrelsemöte blir den 11 mars 2025 kl. 19:00.  

Beslutades att motioner till årsstämman ska inkomma senast 10 mars. 

Beslutades att årsstämman ska hållas 24 april 2025 kl. 18:00. 

§ 9 Avslutades mötet. 

     ________________________ 

     Håkan Joelsson (sekr.) 

 

________________________  ________________________ 

Hans Norrgren   Karin von Wachenfeldt 


